

Coordinator, Regional Stroke Acute Care**Coordonnateur régional, Soins de l'AVC**

Job ID: 91197
Posting Dates: 01/24/2023 - 01/30/2023
Department: Champlain-Reg Stroke Network
Regular/Temporary: Regular
Full/Part time: Full-Time
Number of Vacancies: 1
Position Number: 00012892
Job Code: 201772
Salary Range: 79,446.90 - 94,842.15 Annual

Numéro emploi: 91197
Dates d'affichage: 01/24/2023 - 01/30/2023
Service: Ctr. rég. traitem. ACV
Permanent/temporaire: Permanent
Temps plein/partiel: Temps plein
Nombre de postes vacants: 1
Numéro de poste: 00012892
Code du Poste: 201772
Échelle salariale: 79,446.90 - 94,842.15 Annuelle

Position Information

The Champlain Regional Stroke Network (CRSN) is one of 11 stroke networks in Ontario. Regional stroke networks are a part of the Ontario Stroke System and are accountable for the leadership, development, implementation and coordination of stroke care within their region and the provision of stroke care based on best practices and evidence. The CRSN is a key healthcare partner supporting coordination of stroke care throughout the Champlain LHIN and across all points in the stroke care continuum.

Champlain LHIN is home to 1.3 million residents, close to 10% of Ontario's population. It encompasses a large geographical area that includes Renfrew County, the City of Ottawa, Prescott & Russell, Stormont Dundas & Glengarry, North Grenville, and North Lanark.

For more information, please visit: www.crsn.ca

Rotation/Shifts

Days, 8 hour shifts.

Basic Requirements

- Master's Degree in business, health, or public administration;
- Previous health care experience;
- 3 or more years of program or project management experience;
- Knowledge of the Ontario Stroke System, Champlain region, and the continuum of stroke care;
- Ability to work independently and as a member of a team;
- Strong oral and written communication skills;
- Excellent public speaking ability;
- Experience with change management across organizations;
- Experience with continuous quality improvement and knowledge translation;
- Advanced skills with MS Word, Excel, and PowerPoint;
- Excellent critical and system-level thinking;
- Sound judgment and problem-solving abilities;
- Eligible to work in Canada.

Preferred Qualifications**Information sur le poste**

Le Réseau régional des AVC de Champlain (RRAVCC) est l'un des 11 réseaux contre les accidents vasculaires cérébraux en Ontario. Les réseaux régionaux contre les AVC font partie du système ontarien de traitement des AVC et sont responsables du leadership, de l'élaboration, de la mise en œuvre et de la coordination des soins de l'AVC à l'échelle régionale, en plus de la prestation de soins aux personnes ayant fait un AVC selon des pratiques exemplaires et des données probantes. Le RRAVCC est un partenaire clé du secteur de la santé qui facilite la coordination des soins de l'AVC dans toute la région de Champlain et dans tous les points du continuum de soins.

Le Réseau local d'intégration des services de santé (RLISS) de Champlain a sous sa responsabilité 1,3 million d'habitants, près de 10 % de la population de l'Ontario. Il couvre une vaste région géographique qui comprend le comté de Renfrew, la ville d'Ottawa, Prescott et Russell, Stormont, Dundas et Glengarry, Grenville Nord et Lanark Nord.

Pour obtenir plus d'information, consultez le site Web crsn.ca/fr/.

Rotation/Quarts de travail

De jour, quarts de 8 heures.

Exigences

- Maîtrise en administration des affaires, en administration publique ou en gestion des services de santé;
- Expérience dans le domaine de la santé;
- 3 années d'expérience en gestion de programmes ou de projets;
- Connaissance du Système de santé de l'Ontario en matière d'AVC, de la région Champlain et du continuum de soins aux victimes d'AVC;
- Capacité de travailler de façon autonome et en équipe;
- Solides aptitudes pour la communication orale et écrite;
- Excellentes aptitudes pour prendre la parole en public;
- Expérience de la gestion du changement au sein d'organismes;
- Expérience de l'amélioration continue de la qualité et de l'application des connaissances;
- Connaissance avancée de Word, d'Excel et de PowerPoint;
- Excellent raisonnement critique et systémique;
- Bon jugement et aptitude pour la résolution de problèmes;
- Admissibilité à travailler au Canada.

Atouts

- Bachelor's Degree in a Health Sciences related field AND certified or registered in base health sciences field;
- Experience in the area of stroke care;
- Proficiency in English and French - oral expression (advanced level) and comprehension (advanced level).

- Baccalauréat dans le domaine de la santé ET certification ou agrément dans le domaine de la santé;
- Expérience dans le domaine des soins de l'AVC;
- Maîtrise du français et de l'anglais - expression orale (niveau avancé) et compréhension (niveau avancé).

What you can expect from us

The Ottawa Hospital is committed to providing a healthy, safe, and inclusive work environment for everyone. We are driven by our purpose to provide each patient with the world-class care, exceptional service and compassion we would want for our loved ones.

We offer an attractive and equitable compensation package including a comprehensive benefits package, a Defined Benefit Pension (DBP) plan, and insurance protection. We also offer discounts from choice providers on a variety of products and services.

The Ottawa Hospital provides various Health and Wellness resources as well as opportunities for personal and professional development opportunities from our in-house Learning and Leadership Development team to help align your goals with your career objectives.

Interested? Apply today!

Please submit your online application by 11:59 p.m. EST the day the job posting closes. It is mandatory that you provide a thoroughly completed application with all the necessary information to help us determine whether you meet the qualifications as outlined on the job posting. Failure to do so will result in being screened out of the competition. Thank you for your cooperation and assistance.

All TOH staff are accountable for providing quality and safe care to patients. The Ottawa Hospital is an equal opportunity employer. Upon request, accommodations due to a disability are available throughout the recruitment process

Notre engagement et offre

L'Hôpital d'Ottawa s'est engagé à maintenir un milieu de travail sain, sécuritaire et inclusif. Nous aspirons à offrir à chaque patient des soins de calibre mondial et des services exceptionnels avec une compassion digne des personnes qui nous sont chères.

Nous offrons une rémunération concurrentielle et équitable, incluant un ensemble complet d'avantages sociaux, un régime de retraite à prestations déterminées et une couverture d'assurance. Nous offrons aussi des rabais auprès d'une sélection de fournisseurs de divers produits et services.

L'Hôpital d'Ottawa offre diverses ressources sur la santé et le mieux-être ainsi que des occasions de développement personnel et professionnel de notre équipe d'Apprentissage et Perfectionnement du leadership pour vous aligner sur vos objectifs de carrière.

Intéressé? Postulez maintenant

Pour postuler, envoyez votre demande d'emploi au plus tard à 23 h 59 (heure normale de l'Est) le jour de la date de clôture. Pour nous aider à déterminer si vous avez les compétences requises, veuillez fournir tous les renseignements nécessaires. Autrement, votre candidature sera rejetée. Nous vous remercions de votre collaboration.

Tous les membres du personnel de l'Hôpital sont responsables d'offrir des soins sécuritaires de qualité aux patients. L'Hôpital d'Ottawa souscrit au principe d'équité en matière d'emploi. Il offre sur demande aux personnes ayant une incapacité des mesures d'adaptation dans le cadre du processus de recrutement.

See page 3 for application instructions.



The Ottawa Hospital | L'Hôpital d'Ottawa

We invite you to visit The Ottawa Hospital careers site to complete your application.

DIRECTIONS:

1. Select the correct link below to access our careers site.
2. Sign In to access your account or if you are not an existing user, select the New User link to create one.
3. Review the job description and select the Apply button to begin your application.

External candidates:

https://ohcmdmzweb01.ottawahospital.on.ca/psc/HRPRD/EMPLOYEE/HRMS/c/HRS_HRAM_FL.HRS_CG_SEARCH_FL.GBL?Page=HRS_APP_SCHJOB_FL&Action=U&FOCUS=Applicant&SiteId=2&LanguageCd=ENG&JobOpeningId=91197&PostingSeq=1

If you are a current employee of the Ottawa Hospital, please use the following link instead:

https://ohcmdmzweb01.ottawahospital.on.ca/psp/HRPRD/EMPLOYEE/HRMS/c/HRS_HRAM_EMP_FL.HRS_CG_SEARCH_FL.GBL?Page=HRS_APP_JBPST_FL&Action=U&SiteId=7&FOCUS=Employee&JobOpeningId=91197&PostingSeq=1